
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 381
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor der ikke var alarmklokker, der ringede i
hverken SKAT eller Skatteministeriets departement, når refusionen af udbyt-
teskat steg med 1.300 pct. fra 2010 til 2015, eller når den gennemsnitlige re-
fusion af udbytteskat over årene steg voldsomt, jf. SAU alm. del – bilag 125. I
forlængelse heraf bedes der redegjort for, hvilken form for opfølgning og mo-
nitorering SKAT og Skatteministeriets departement foretog af refusion af ud-
bytteskat, eller om der overhovedet var nogen opfølgning på udviklingen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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